
 1

ZÁPISNICA 
z OZ konaného dňa 08.11.2023 

                     
Prítomní poslanci: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, Mgr.Masaryková 
Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic Igor, Veselská 
Jolana 
 
Neprítomný: - 
                                                  
Overovatelia: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír 
 
Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie zasadnutia. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Kontrola uznesení. 
4. Hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti materskej školy 

v školskom roku 2022/2023. 
5. Prenájom obecného bytu. 
6. Žiadosť ZO JDS v Kátove o vykurovacie teleso. 
7. Užívanie verejného priestranstva – ihriska. 
8. Doplnenie člena do kultúrnej komisie. 
9. Rôzne. 
10. Interpelácia poslancov. 
11. Diskusia. 
12. Záver. 
 
 
 
K bodu 1: 
Zasadnutie otvorila a všetkých pozdravila starostka obce Ing. Ivana 
Chrenková. Do návrhovej komisie pre toto zasadnutie boli navrhnutí 
poslanci: Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika 
 
Uznesenie č. 40/2023 
OZ v Kátove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Oborný Adam, Ing. 
Petrlová Erika 
 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 
 
 
K bodu 2: 
Zapisovateľkou zasadania bola určená Ing. Vašečková Eva. Za 
overovateľov : Belko Marek , PhDr.Foltýn Elemír . Program bol na 
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návrh poslanca Adama Oborného doplnený o bod č. 8: Doplnenie člena 
do kultúrnej komisie. 
 
Uznesenie č.41/2023 
OZ v Kátove schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 
 
 
K bodu 3: 
Kontrola uznesení: Neboli.  
 
 
K bodu 4: 
Poslanci obce Kátov boli oboznámení s „Hodnotiacou správou 
o výchovno-vzdelávacej činnosti materskej školy v školskom roku 
202/2023, ktorú vypracovala riaditeľka MŠ v Kátove. Správa  bola 
prejednaná aj na školskej rade MŠ Kátov. Školská rada správu 
odporúča a súhlasí s jej obsahom. Poslanci nemali k správe žiadne 
pripomienky.  

 
 
Uznesenie č.42/2023 
OZ v Kátove schvaľuje Hodnotiacu správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti materskej školy v školskom roku 2022/2023. 
 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
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K bodu 5: 
Starostka obce informovala prítomných, že Obecný úrad prijal 3 
žiadosti na prenájom obecného bytu: p. Rajčák, p. Kavická a pán 
a pani Mráková. Žiadateľom boli doručené dotazníky, ktoré mali 
vyplniť. Dotazníky boli predložené a všetci spĺňali podmienky pre 
užívanie bytu. Poslanci sa dohodli, že výber nájomcu prebehne tajným 
hlasovaním. Nájomná zmluvy bude na dobu 2 roky. Poslanci zahlasovali 
a spoločne spočítali: p.Rajčák: 1 hlas., p. Kavická: 6 hlasov 
a p.Mráka s manželkou: 0 hlasov. P. Kavická je novým nájomcom 
obecného bytu. 
 
 
Uznesenie č.43/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie informáciu o prenájme obecného bytu v 
budove MŠ Kátov. 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 
 
 
K bodu 6:  
Základná organizácia JDS v Kátove požiadal o poskytnutie 
vykurovacieho telesa do klubovne, aby si mohli prikúriť, nakoľko 
v zimných mesiacoch je mi pri stretávaní zima. Pán poslanec Belko sa 
ponúkol, že má elektrický konvektor, ktorý im môže zapožičať. 
 
 
Uznesenie č.44/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie žiadosť ZO JDS v Kátove o nákup 
vykurovacieho telesa. 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
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K bodu 7: 
V ďalšom bode sa prejednávala žiadosť na užívanie verejného 
priestranstva – ihriska HK Medvedi Kátov. Poslanci navrhli osobitné 
stretnutie  s klubom, na ktorom klub predloží prevádzkový poriadok 
a rozpis tréningov. Dohodne sa presná časť užívania priestranstva. 
 
 
 
 
Uznesenie č.45/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie  Zmluvu o využívaní plochy a priľahlého 
areálu s povinnosťou údržby. 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 
 
K bodu 8: 
Pán poslanec Oborný Adam navrhol prijatie člena do kultúrnej komisie 
p. Luciu Pálkovú , občianku obce Kátov. Poslanci nemali žiadne 
námietky. 
 

 

Uznesenie č.46/2023 
OZ v Kátove schvaľuje prijatie člena do kultúrno-športovej komisie 

p. Pálkovú Luciu. 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 
 
K bodu 9 Rôzne : 
 

• Prítomní boli oboznámení so žiadosťou HK Medvedi Kátov 
o finančný príspevok. Pani starostka však upozornila predsedu 
HK, že je potrebné prepracovať žiadosť o príspevok podľa VZN 
obce Kátov.  
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• Ďalej starostka oznámila poslancom a prítomným, že dňa 
9.12.2023 sa uskutoční v obci stretnutie  Mikuláša s deťmi 
a 17.12.2023 sa o 14,00 hod. uskutoční v miestnom kostole 
Vianočný koncert  

• Poslankyňa Masaryková Veronika upozornila, že by sa mala 
u cintorína rozsvieť pouličná lampa, nakoľko je tam tma a je to 
nebezpečné. 

• Starostka informovala o čipovaní popolníc a  že sa pripravuje 
nové VZN o komunálnych odpadoch, nakoľko od nového roka obec 
prejde na formou množstevného zberu odpadov. 

  
 
Uznesenieč.47/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie žiadosť hokejového klubu Medvedi. 
 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: Belko Marek, PhDr.Foltýn Elemír, 
Mgr.Masaryková Veronika, Oborný Adam, Ing. Petrlová Erika, Prošvic 
Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 

   
Uznesenieč.48/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie informácie v bode 9. 
 
Hlasovanie: 
 
za uvedené uznesenie: PhDr.Foltýn Elemír, Mgr.Masaryková Veronika, 
Oborný Adam, Prošvic Igor, Veselská Jolana 
 
proti uvedenému uzneseniu: 0 
 
zdržali sa hlasovania: 0 
 
neprítomný: 0 
 
 
K bodu 10: 
Interpelácie poslancov: neboli doručené 
 
 
K bodu 11 Diskusia: 
 
1. Pán Smolen Lukáš sa informoval na pálenie haluzovín. Starostka 
informovala prítomných, že má všetky požadované povolenia. Niekoľko 
krát telefonicky komunikovala s dobrovoľnými hasičmi z Holíča, ktorí 
jej prisľúbili dozor avšak nikto z nich sa jej doteraz neozval 
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a neurčil termín. Informovala, že skúsia osloviť dobrovoľných 
hasičov z Vrádišťa. 
 
2. Pani Prošvicová poukázala na lešenie pre rodinným domom s.č.   . 
Lešenie je pred domom už dlho a nedá sa využívať chodník.  
 
  
 
 
Nakoľko ďalšie pripomienky neboli starostka obce prítomným 
poďakovala a zasadanie OZ ukončila. 
  
 
 
 
 
 
.............................           ............................ 
     starostka obce                        overovatelia zápisnice 
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Výpis uznesení OZ 
zo zasadnutia OZ konaného dňa 08.11.2023 

 
 

 

 

 

Uznesenie č.40/2023 
OZ v Kátove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení p. Adam Oborný, 
Ing. Erika Petrlová. 
 
Uznesenie č.41/2023 
OZ v Kátove schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Uznesenie č.42/2023 
OZ v Kátove schvaľuje Hodnotiacu správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti materskej školy v školskom roku 2022/2023. 
 
Uznesenie č.43/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie informáciu o prenájme obecného bytu v 
budove MŠ Kátov. 
 
Uznesenie č.44/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie žiadosť ZO JDS v Kátove o nákup 
vykurovacieho telesa. 
 
Uznesenie č.45/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie  Zmluvu o využívaní plochy a priľahlého 
areálu s povinnosťou údržby. 
 
Uznesenie č.46/2023 
OZ v Kátove schvaľuje prijatie člena do kultúrno-športovej komisie 
p. Pálkovú Luciu 
 
Uznesenieč.47/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie žiadosť hokejového klubu Medvedi. 
 
Uznesenieč.48/2023 
OZ v Kátove berie na vedomie informácie v bode 9. 
 
 
 
 
 
 
 
............................       ........................... 
      starostka obce                  overovatelia zápisnice 


